

Dato og mødetidspunkt:		28.02.17 kl. 17.30-19.30
Mødested:		Randi Over Hollufvej 12, 5220 Odense SØ
Deltagere: Randi, Trine, Jan, Åse, Kathrine og Gitte. Afbud: AG, Tue, Peter		
Dagsorden <i>O: Orientering, D: Drøftelse, B: Beslutning</i>		Referat:
1	Post - O	Randi fortsætter med at sende mails videre til konf.
2	Økonomi- regnskab 2016 - O	Randi og Peter har holdt møde med revisorerne og regnskabet er godkendt.
3	Orientering + debat fra Kredsformandsmødet d.19.-21. jan. - D	Repræsentantskabsmøde DSI hovedforeningen. Selve mødet afholdes på Sinatur Hotel Storebælt fredag den 21. april kl. 16-18. Herefter spisning. Dagen byder på følgende kl. 10-15.30 workshops og møder, bla. idrætsfagets elementer. Tilmeld dig på linket fra mailen som Randi sendte - sidste tilmelding den 1. april – det kunne være hyggeligt, hvis vi var nogle stykker der tog afsted ☺ Randi gennemgik lidt fra det udsendte notat.
4	Rep.møde d. 16. marts - B	Fyrtårn Tommerup. Bestyrelsen mødes kl. 8.00. Tue, Randi, Åse, Kathrine, Jan, Trine og Gitte kommer kl. 8.00. Rene, AG og Peter skal melde til Tue om de kommer kl. 8.00 af hensyn til kaffe mv. Christian Ditlevsen melder sig på banen til bestyrelsen.

		<p>Randi, Tue og Rene skal huske at melde sig til rep.mødet og meget gerne med 2-3 unge kollegaer. Vi har styr på valget. Randi kontakter Tue ift. afvikling af arrangementet.</p> <p>Efter sidste tilmelding gøres antallet op. Dirigent findes af Randi. Gitte køber en vin gave til 150 kr. Finn Kristensen DSI Danmark kommer til rep.mødet og siger noget om hovedforeningen.</p>
5	Årshjul - O	<p>Hvor er vi kommet til?</p> <p>Rep.mødet følges der op på efter sidste tilmelding. Trine får de sidste tal med fra Gitte til statistik. Planlægning af næste skoleår begynder så småt. Mødet i juni bliver brugt til at lave aktivitetsbeskrivelser til hjemmesiden. Jacob kommer med udspil til skabelon, der ændres pga. nye hjemmeside.</p>
6	Siden sidst	<p>Kathrine, Trine, Randi – intet nyt.</p> <p>Jan arbejder på noget i fht. atletik og forårsfestival 2018.</p> <p>Åse – Forårsfestival møde i morgen. Skal lige have fundet ud af hvem der kan hjælpe.</p> <p>Randi spørger volley. Liniefagsholdet skal muligvis undervise i softball.</p> <p>Gitte – høvdingebold, Nordfyn. O. klasses aktivitetsdag. Gode artikler i den lokale ugeavis med DSI nævnt.</p>
7	Evt. - O	<p>Næste møde efter rep.mødet er den 4. maj kl. 16.00 ved René.</p> <p>Vi skal have kigget på vores hjemmeside i fht. den dato der står først. Den dato det bliver lagt op, kommer til at virke som den dato det afholdes. Jan kontakter Jacob i fht. dette.</p>